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Abstract (en)
A device for conservation of the continuity of the lamp indication of lamp bodies (1) in traffic light installations or the like, consists of a lamp support
(8) fitted with a plurality of lamps (5,5'...). A changeover mechanism (11) allocated to this always switches an unused lamp (e.g. 5') into the focal
point (F) of the reflector (2) and activates said lamp there when that which was previously in the operating position (5) fails. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur Erhaltung der Kontinuität der Leuchtanzeige von Leuchtkörpern (1) bei Ampelanlagen o. dgl. besteht aus einem mit mehreren
Lampen (5, 5'...) bestückten Lampenträger (8). Ein diesem zugeordneter Wechslermechanismus (11) schaltet immer dann eine unverbrauchte
Lampe (z.B. 5') in den Brennpunkt (F) des Reflektors (2) und aktiviert diese dort, wenn die zuvor in Betriebsstellung gewesene (5) ausfällt. <IMAGE>
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